
Den 8.6.23 holdt vi bestyrelsesmøde. Tilstede var Birger Persson, Hans Jørgen Struck og Brita Skyborg-
Møller. 
Vi drøftede  2 biler i carport som bor sammen. Der er beboere på venteliste så der bør være klare regler om 
dette. Vi talte om at der kun er 4 carporte og at der godt kunne have været 5. Dette bliver lagt op til afd 
møde i september.  
Bestyrelsen er enige om at der bør være hjertestartere i alle opgange. Dette kommer også som forslag på 
afd mødet. Der er mange ældre beboere i afdelingen. Der skal også være regler ved sommerfesten så de 
der ikke har adresse selv skal betale kuverten 
Mvh Brita 
 


